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Zápisnica  
z  3.  riadneho zasadnutia Združenia obcí ,, Mikroregiónu Domica v roku 

2019, konaného dňa 15.05.2019 v Bohúňove   
___________________________________________________________________________ 

 

Počet členov združenia: 19 

Prítomní: 16 

Hostia:  0                       

Ospravedlnení : 3 ( Ardovo, Bretka, Gemerská Panica ) 

Neospravedlnení: 0 

PROGRAM  : 

 

1. Otvorenie zasadnutia – Ing. Balázs 

2. Voľba overovateľov zápisnice – Ing. Balázs 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Zosúladenie predkladania projektov na základe schválenej stratégie MAS OZ – p. Pápaiová 

5. Vyhodnotenie XIV. Enviroday v Gemerskej Panici – p. Fedor, Ing. Balázs 

6. Rezignácia na predsedu združenia – Ing. Balázs 

7. Voľba nového predsedu združenia Mikroregiónu Domica - všetci 

8.  Diskusia, Rôzne 

9. Schválenie uznesení 

10. Záver 

 

 

 

 

 

K bodu 1. : Otvorenie zasadnutia 

Predseda MD privítal prítomných starostov, ako aj hosťujúca starostka obce Bohuňova p. 

Ágnes Takács 

 

 

 

 

K bodu 2. : Voľba overovateľov zápisnice 

Overovatelia zápisnice:  p. Ágnes Takács a p. Csaba Husaník 

Zapisovateľ:                   p. Šušánová Iveta 

 

Hlasovanie:                     za:                                          16     

                                         proti :                                      0         

                                         zdržal sa:                                0      

                                         nehlasovali:                            0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0 
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Uznesenie č. 8/2019 

 

Členovia združenia Mikroregiónu Domica hlasovaním schválili návrh na zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice . 

 

Hlasovanie:                     za:                                          16     

                                         proti :                                      0         

                                         zdržal sa:                                0      

                                         nehlasovali:                            0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0 

 

K bodu 3. : Schválenie programu 

 

Program bol schválený podľa predloženého návrhu 

 

Hlasovanie:                     za:                                          16     

                                         proti :                                      0         

                                         zdržal sa:                                0      

                                         nehlasovali:                            0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0 

 

Uznesenie č. 9/2019 

 

Členovia MD schvaľujú program rokovania podľa predloženého návrhu 

Za: všetci 

 

K bodu 4. : Zosúladenie predkladania projektov na základe schválenej stratégie MAS 

OZ – p. Pápaiová 

 

Nakoľko p. Pápayová sa ospravedlnila, základné informácie odovzdal p. Várady Tamás, 

predseda MAS KRAS: 

- Informoval členov MD, že cca o týždeň budú vyhlásené výzvy v programoch 7.2, 7.4, 

7.5. Výzva bude otvorená 60 dní.  

. 

Členovia združenia Mikroregiónu Domica brali na vedomie informácie 

o plánovaných výzvach  

 

 

K bodu  5. :  Vyhodnotenie XIV.Enviroday v Gemerskej Panici – p. Fedor, Ing. Balázs  

 

Predseda MD vyhodnotil tohtoročný Enviroday, ktorý sa konal v Gemerskej Panici. Zo strany 

hosťujúcej obce, bolo všetko zabezpečené, teda dobre zorganizovaná. Účasť detí 

a obyvateľov tiež bola dobrá, na akcii sa zúčastnili aj zamestnanci OÚ ŽP, ŠOP, Essity, 

CRH,... Avšak musel pripomenúť neúčasť niektorých starostov.  

Starostka z Bohúňova Ágnes Takács odporúča, aby nabudúce otvorenie Enviroday-u prebehlo 

dvojjazyčne. 

Starostovia odporúčajú pri organizovaní Enviroday-u určiť 2 termíny (1.termín určiť do 

15.apríla, a 2.termín do 30.apríla) z dôvodu možného nepriaznivého počasia. 
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Uznesenie č.: 10/2019 

 

Členovia združenia Mikroregiónu Domica berú na vedomie vyhodnotenie aktivity 

Enviroday s pripomienkami 

 

 

 

 K bodu č. 6. :  Rezignácia na predsedu združenia – Ing. Balázs  

 

Ing. Balázs hlavne z osobných problémov sa vzdal funkcie predsedu, avšak pripomenul aj 

postoj nemenovaných kolegov v prípade riešenia spoločných aktivít (Brožúrka MD, 

Enviroday, Informačné tabuľe v TID Plešivec). 

 

 

Uznesenie č.: 11/2019 

 

Členovia združenia Mikroregiónu Domica odvolávajú Ing.Tibora Balázsa, z pozície 

predsedu MD  

 

Hlasovanie:                     za:                                          15     

                                         proti :                                      0         

                                         zdržal sa:                                1      

                                         nehlasovali:                            0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0 

 

K bodu 7.  Voľba nového predsedu združenia Mikroregiónu Domica 

 

Na pozíciu predsedu MD bola navrhnutá starostka obce Kunová Teplica, p. E.Gyenesová, 

ktorá bola zvolená na nasledujúce obdobie 

 

Hlasovanie:                     za:                                          15     

                                         proti :                                      0         

                                         zdržal sa:                                1      

                                         nehlasovali:                            0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0 

 

Uznesenie č.: 12/2019 

 

Členovia združenia Mikroregiónu Domica volia p. Evu Gyenesovú na funkciu predsedu 

MD 

 

Následne členovia MD zvolili zbor poradcov: 

- Odvolali p. Evu Gyenesovú  

- Doplnili p. Ing. Balázs Tibor 

 

Hlasovanie:                     za:                                          15     

                                         proti :                                      0         

                                         zdržal sa:                                1      

                                         nehlasovali:                            0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0 
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Uznesenie č.: 13/2019 

 

Členovia združenia Mikroregiónu Domica zo zboru poradcov MD odvoláva p. Evu 

Gyenesovú a volia p. Ing. Tibora Balázsa 

 

 

K bodu 8. Diskusia, Rôzne 

 

- o slovo požiadala starostka obce Plešivec p. I.Šušánová a poďakovala sa Ing. Tiborovi 

Balázsovi za odvedenú prácu a novozvolenej predsedníčke popriala veľa vytrvalosti a elánu 

- Ing. Balázs informoval o finančnom stave na BÚ, kde evidujeme 4 255,- € . 

- starosta z Kečova vyzdvihol potrebu mať MD a odporúčal, aby sme spoločne pracovali za 

región aj naďalej 

- starosta z Jablonova nad Turňou  Ing. S. Zubrický vytkol niektorým starostom nesplnenie 

úlohy, nakoľko do dnešného dňa neodovzdali materiál k brožúrke MD. Zároveň sa určil 

posledný termín na odovzdanie a to najneskôr do 31.05.2019 

- Ing. Zubrický nás informoval o Valnej hromade VVS a.s. a o potrebe účasti na valnej 

hromade a taktiež podal informácie o činnosti ZMOS 

- Ing. Balázs podal informáciu o nasledujúcom zasadnutí MD, ktorý sa bude konať v Paškovej  

 

 

Členovia združenia Mikroregiónu Domica berú na vedomie diskusné príspevky 

zo zasadnutia MD   

 

 K bodu č. 10. :  Záver 
Predseda MD sa poďakoval za účasť na rokovaní 

 

 

 

Zapísal/(a):      Iveta Šušánová, v.r. 

 

 

Overovatelia:     Ágnes Takács, v.r. 

 

      Csaba Husaník, v.r. 

 

 

 

 

 

.......................................... 

         Predseda združenia 

                              Ing. Tibor Balázs 

 

      


